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Цього року мешканці багатоквартирних будинків у населених пунктах, у яких немає
централізованого опалення через  припинення існування Державної інспекції з
енергетичного нагляду за режимом споживання електричної і теплової енергії ї можуть
не отримати пільговий тариф на електроенергію під час опалювального сезону.

  

Місцева влада використовувала  механізм щодо надання пільгового тарифу для жителів
багатоквартирних будинків, що не мають централізованого опалення та газопостачання.
Чому ж це не працює у 2020 році?

  

Тож  знайомимо Вас із алгоритмом отримання пільгового тарифу, який успішно
реалізовувався у минулі роки.

      

  

    
    1. Щороку Державна інспекція з енергетичного нагляду за режимом споживання
електричної і теплової енергії  складала  акт про відсутність централізованого опалення
у багатоквартирних будинках міста Новоукраїнки.   
    2. Зазначений акт надавався  енергопостачальному підприємству(РЕМ).  
    3. Ця організація здійснювала розрахунок абонентів  на підставі акту відповідно 
пільгового тарифу.   

  

У 2020 році Новоукраїнська міська рада  завчасно(без запізнення) надіслала листа до
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Державної інспекції з енергетичного нагляду за режимом споживання електричної і
теплової енергії, яка мала б видати відповідний акт про відсутність централізованого
опалення у м. Новоукраїнка. Але у зв’зку з ліквідацією попередньої регулюючої установи
новоутворена Державна інспекція з енергетичного нагляду не має у своїх
повноваженнях видачі таких актів
, та 
не є правонаступником Державної інспекції з енергетичного нагляду за режимом
споживання електричної і теплової енергії
,
що не дає можливості вирішувати питання у судовому порядку.

  

Міською радою було направлено листи до Кабінету Міністрів України,  НКРЄ,
Кіровоградської обласної державної адміеністраціїї та Антимонопольного комітету щодо
можливості вирішення зазначеного питання – встановлення пільгового тарифу для
громадян, але жодна з установ не надала гарантій щодо позитивного його
вирішення . Постанова Кабінету міністрів України, яка могла б урегулювати
питання пільгового тарифу знаходиться на пере погодженні з
грудня 2019 року
.

  

У таких умовах опинилась не лише міста Новоукраїнка, зокрема це питання не вирішене у
Малій Висці, Помічній, Рівному та багатьох не газифікованих населених пунктах України.

  

Міська рада не припиняє дій щодо вимог забезпечення пільговою електроенергією
мешканців багатоквартирних будинків, що не мають централізованого опалення та
координуватиме свої дії з іншими органами місцевого самоврядування, що мають таку ж
проблему. Але рішення за державними органами, контролюючими енергопостачання та
встановлюючими тарифи на електроенергію.

  

У серпні  2020 року це питання було розглянуто на сесії міської ради із запрошенням
керівників РЕМу. За їх же рекомендацією було направлено листи в усі !!! найвищі органи
влади!

  

Варто зазначити, що кошти за електроенергію не йдуть до місцевого бюджету, тому
органи місцевого самоврядування не мають жодного зиску з блокування пільг, а навпаки
є, прихильниками отримання пільгового тарифу для комфорту та добробуту жителів
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громади.

  

Із копіями листів міської ради та відповідями зазначених організацій можете
ознайомитись за посиланням - https://cutt.ly/Tgrce42 
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